
Protokół nr 10/25 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 27 lutego 2025 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

Zgodnie z lista obecności (zał. nr 1) 

1. Działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Sępólnie Kraj. 

2. Informacja o sytuacji na rynku pracy z uwzględnieniem osób 

niepełnoprawnych . 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Przewodniczącą Komisji Danuta Zalewska otworzyła obrady o godz. 11:00 . 

Kierownik Daniel Wargin wspomniał że podopieczni w placówce przebywają od 

poniedziałku do piątku. Większość uczestników jest dojeżdżających, ale w ubiegłym roku 

udało się zakupić nowego busa więc dowozy są realizowane bez przeszkód. Zakup 

samochodu w większości był dofinansowany z PFRON. Przedstawił ofertę zajęć 

warsztatowych, wspomniał, że oprócz zajęć w pracowni organizowane są także wyjazdy 

integracyjne. Na pzryjecie do WTZ obecnie oczekuje 15 osób. Dla osób oczekujących 

prowadzone są zajęcia klubowe w WTZ z których korzysta 11 osób. Zajęcia te 

odbywają się raz w tygodniu. Stałych uczestników jest 50 osób. 22 kobiet i 28 mężczyzn.. 

Radny A. Atamanki zapytał, czy uczestnicy korzystają z posiłku. 

Daniel Wargin Kierownik WTZ odpowiedział, że dwa razy w tygodniu dla 

uczestników serwowany jest posiłek regeneracyjnych. W Warsztatach zatrudnionych jest 

16 osób, w tym administracja i kierowca. Na ulicy szkolnej mieści się salka 

rehabilitacyjna. Wspomniał, że podopieczni uczęszczają na zajęcia fizyczne do Centrum 

Sportu i Rekreacji. Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2. 



A. Żychski Dyrektor PUP przedstawił informację nt. o sytuacji na rynku pracy z 

uwzględnieniem osób niepełnoprawnych . 

Stopa bezrobocia 10.9%, od kilku lat waha się w tych granicach. W większość powiatów 

w naszym województwie mieścimy się w średniej wojewódzkiej. W obszarach typowo 

miejskich bezrobocie oscyluje w na poziomie 3 %. Liczba bezrobotnych wynosi 1500 

osób. 

Radny A. Atamański zapyta o rozpiętość wiekową tej grupy . 

A. Żychski Dyrektor PUP odpowiedział, że 800 osób jest w wieku 25-44 wiek ,61 % 

stanowią kobiety. 

Radny K. Wilgosiewicz jak wygląda ilość osób bezrobotnych w roku. 

A. Żychski Dyrektor PUP poinformował, że w styczniu nastąpił wzrost o 251 osób , w 

okresie letnim 180. W dużej mierze rotacja wynika z pracy sezonowej. Miesiąc kwiecień 

jest aktywnym miesiącem. 

Liczba osób bezrobotnych od lat jest na podobnym poziomie. 

Dodał, że mniej młodych absolwentów wchodzi na rynek pracy. 

Radny A. Marach zastanawiająca jest stała liczba osób bezrobotnych. Może należałoby 

poznać odpowiedź dlaczego tak się dzieje. Może należy zrobić jakaś ankietę w momencie 

rejestracji. 

Przewodnicząca Komisji wnosiła, aby wskazać zakłady pracy zatrudniający osoby 

niepełnosprawne. 

A. Żychski Dyrektor PUP nie ma zakładu pracy chronionej, ale w zwykłych zakładach 

pracy zatrudnione są osoby z niepełnosprawnością. Na koniec roku 2023 r. 84 osoby z 

orzeczeniami zarejestrowane. W ciągu roku z tych osób 59 podjęło prace. 

Dofinansowanie przy pracach interwencyjnych wynosi 50 %. Teraz osoba posiadająca 

prawo do renty może skorzystać z dofinansowania do zatrudnienia. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Powiatu M. Chart poinformował, że do wszystkich radnych 

przesłano informacje, że ministerstwo uchyliło decyzję wojewody w sprawie nałożenia 

kary na DPS dla dzieci. 



Ad. 4. 

Komisja udała się wizje lokalna obiektu 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej D. Zalewska zamknęła posiedzenie o godz. 11.45. 

Protokołowała: 
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